
 

 

   

 

MESA TECNICA 29 DE MARÇ 

 

Avui dia 29 de març hem tingut una altra sessió de mesa tècnica, aquesta sessió ha servit per a 

constatar l’ immobilisme de l'administració enfront de les funcions del menjador i atenció de 

les activitats complementàries, activitats que realitza i gestiona l'empresa privada. 

Enfront de la nostra exigència que aqueix període de temps siga atès pel personal contractat a 

aquest efecte, l'administració ha respost que si no s'atén aqueix període per part dels 

educadors, els portaria a replantejar-se la figura dels educadors, plantejant una involució en 

els nostres perfils professionals tornant a una concepció assistencial del nostre treball, 

eliminant la referència educativa del nostre treball diari, cosa que a més posaria fi a la 

negociació que de duem a terme en aquesta mesa i que per a res és la nostra intenció.  

Donant mostra d’açò hem fet al·legacions corregint coses que àdhuc no ens semblaven 

correctes intentant millorar la redacció tot el possible: 

 

En la funció 3º eliminar el de "aplicant els programes de masticació i deglució elaborats pels 

especialistes". 

 

En la 4º eliminar "elaborar" referit a programacions i " segons siga el cas". 

 

En la 5º eliminar "durant  tot el temps d'execució", ací s'ha intentat canviar jornada escolar per 

lectiva, però no han transigit. En aquest punt la UGT ha insistit, posicionant-se amb 

l’administració, en què la nostra jornada ha d'estar lligada si o si a l'horari escolar tot i que 

aquest període està  gestionat per empreses privades que reben uns diners per a fer-se càrrec 

del servei i són eixes empreses les que han de garantir i vetllar què  els alumnes reben l'atenció 

que necessiten segons les seues necessitats. Resulta curiós el seu posicionament, compartit al 

100% pel director general de centres (literal), ja que aquest ens aboca a romandre al centre 

durant tota la jornada escolar, consolidant les jornades setmanals de 40 h. 

 



 

 

   

 

I en la 13º eliminar el de "procurant l'existència" perquè fóra participar en les reunions en 

temps coincident sense més.  

 

Pel que fa a les educadores d'infantil les funcions ens semblen correctes deixant clar que 

caldrà donar una solució mitjançant la negociació de la distribució horària als problemes 

específics d'aquest col·lectiu tant a les escoletes com als centres en projectes experimentals de 

dos anys. 

 

L'administració ha insistit que al tema del menjador, només hauríem d'entrar a supervisar i 

donar les pautes necessàries pera què els alumnes estiguen ben atessos, si la redacció 

finalment queda així no estaria mal però, ens temem que sens dubte quedarà a la 

interpretació dels equips directius/inspecció de torn la concreció de la nostra participació en 

aquest servei. Davant  d'aquesta qüestió,  l'administració ha insistit que per a eixos casos està 

la comissió mixta mediadora que s’encarregarà de dirimir les possibles discrepàncies que es 

presenten. 

 

L'altre punt calent és l'atenció a les activitats complementàries, per aquestes activitats 

l'administració segueix dient que si o si hem d'estar, si el centre compta amb més d'un 

educador cap la possibilitat de fer torns, però en els centres als quals hi haja només un, si o si 

hauria de quedar-se i això ja no ens sembla tan bé. 

 

S'ha parlat que l'avaluació del projecte de 2 anys en els col·les, es farà quan l'alumnat que ho 

va iniciar complisca els 5 anys i es recopilen les "experiències viscudes", per a la seua definitiva 

implantació o no. Tambe s'ha parlat d'un pla d'ocupació per  passar al personal educador 

d'infantil del grup C1 actual grup B, que ja ho havia aprovat pressupostos (que era el més 

difícil) i com era una cosa ja contemplada a la Llei 10/10, la seua realització es preveu 

imminent. 

 



 

 

   

 

S'ha comentat que es publicarà una relació de llocs de treball abans d'estiu, amb eliminació de 

tots els llocs no permanents, adscrivint-los al SPE, per a millorar l'oferta dels concursos i 

comissions de servei. 

 

Respecte a la formació de físios s'ha afegit el curs de la “Fisioterapia respiratoria pediatrica”, si 

no ens enganyem, com a proposta pel col·lectiu. 

 

L'oferta formativa de l’ IVAP s'intentarà publicar la primera setmana d'abril. Sobre la formació 

proposada per a juliol, se'ns comenta que les places disponibles cobririen a la meitat del 

col·lectiu de físios i educadors.  Aquesta formació especifica serà un curs més que podrem fer 

dins de l'oferta formativa que tenim com a funcionaris. 

 

L'administració vol una resposta dels sindicats a la seua proposta abans de la pròxima mesa 

que tractarà els horaris que serà el dia 11 d'abril. UGT ja ha manifestat que li semblen 

correctes, igual que CSIF. 

 

Com no pot ser d'una altra manera us demanem que acudiu a les assemblees que convocarem 

juntament amb CCOO perquè expresseu la vostra opinió i ens indiqueu el vostre semblar 

enfront de la proposta de l'administració. 

 

Per a saber la vostra opinió us convoquem a assemblees el dia 3 a Alacant en IES Figueras 

Pacheco a les 18h, el dia 4 en valència també a les 18h, en la sala 2 edifici A del CA9O i la data i 

lloc de Castelló està per confirmar. 

 

 

 


